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Mondelinge vraag van de h. De Bock: Kappen van bomen in Kauwberg. 
 

De h. De Bock herinnert eraan dat er twee weken geleden talrijke bomen werden gekapt in de Kauwberg 
ter hoogte van de Dolezlaan. Hoeveel bomen werden er gekapt, waarom en was hier een vergunning voor? 
 

Schepen De Brouwer antwoordt dat het om privégrond gaat en er een gewestelijke vergunning werd 
uitgereikt. Het betrof 10 bomen en de voorwaarden van de vergunning werden gerespecteerd, zoals ook 
vastgesteld werd door de gemeente. 

 
De bomen werden gekapt omwille van twee paarden die overleden zijn door fruit dat voor hen erg giftig 

is. Een omheining plaatsen bleek ook niet mogelijk te zijn om voldoende afstand tussen deze bomen en de 
paarden te voorzien. 

 
De kapwerken hebben dus geen gevolgen voor de biodiversiteit van de Kauwberg. 
  
De h. De Bock beschikt over foto's waaruit blijkt dat het om veel meer dan 10 bomen gaat. 
 
Schepen De Brouwer zal zich informeren. 


